
DEMOS
Ne gre za zbiranje volilnih glasov, marveč za vrnitev ob-
čine, ki smo jo nekoč imeli

Ne mislim se spuščati v to, kaj je kdo rckel ali cclo, kaj jc mislil
kdo reči, marvcč hočcm navesti lc dejstva, zakaj sc zavzcmamo pri
DEMOS za občino, ki so jo Medvodčani že imcli, pa jim jc bila brcz
argumcntov odvzcta.

Mcsto in dežcla tcžko najdcta skupen jczik za reševanjc lokalnih
problcmov. Razumljivo jc, da mcsto vsc stvari rcšujc vclikopotezno
za kar potrcbujc mnogo dcnarja in ko za nas kaj zahtcvamo, smo
običajno prcglasovani. Zato mcnimo, da sc lahko takih nesporazu-
mov ubranimo le z lokahio ncodvisno in avtonomno samoupravo. To
smo že imcli in grc samo za to, da nara jo vrnctc.

Gre za gradnjo 115 stanovanjskih cnot v Spodnjih Pirničah. Tej
gradnji nasprotujcjo kmetje, saj grc za vprašanje, če tak zaprt sistcm
gradnjc spada v kmctijsko območje. To jc lc vcčanje spalnih bivališč
in manjšanjc kmctijskih obdclovalnih površin. V zvezi s tem zahte-
vamo razveljavitev vsch urbanističnih načrtov za področjc bivše
medvoškc občine in izdelavo novih, pri katerih bodo tukajšnji stalni
prcbivalci avtohtono sodelovali. Imamo vso moralno pravico, da
ščitimo in ohranjamo kmetijska zcmljišča.

] V nasprotju z manjšanjem kmctijskih površin prcdlagamo pospe-
i ševanjc družinskih kmetij in vrnitcv odvzcte zcmlje kmctov.

i Kmetom je trcba omogočiti oblikovanje take zadruge, ki bo
; poslovala na podlagi ekonomskega računa in prostovoljnega združe-

vanja. ,
Doslej jc bilo zclo malo storjenega za ekološko čisto industrijo.

Menimo, da sama dozidava dimnikov ne zadošča, saj s tem le še
drugim onesnažujemo zrak. Mislimo, da imamo pravico zahtcvati
vsaj toliko čistega zraka, da bomo lahko dihali. Zato prcdlagamo, da
začnemo takoj razpravljati o konkretnih programih na prehodu na
modernejšo in okolju manj nevarno tehnologijo za zavarovanje in
ohranjanjc okolja, vode, zraka, gozdov itd.

Odločno bomo vztrajali na ohranjanju avtohtonih vasi in podežclja
in njcgovc arhitekture v slogu pokrajinc. Neprimernih posegov je
bilo že do sedaj odločno prcveč. Uspelo nam jc ohraniti izrcdno malo
vasi brez spačkov - stanovanjskih blokov ali drugih tujkov, ki nc
spadajo v strnjene kmečke vasi.

Dedinje v Tacnu ni naša zamisel in tudi razpravljali nismo
o njem. Vseeno nas je zbodel članek dipl. ing. gr. Ivana Snoja »Se
o načrtu ŠO7/1 Tacen«, ki ga je objavilo Dclo dne 5. ja luarja letos,
ker nam dajc misliti, da sc Taccnkc in Tacenci nc na ušujejo nad
omcnjenim posegom, temveč da so celo odločno proi. )blast se bo
morala sprijazniti s tcm, da Slovcnci postajamo ekološko bolj osvcš-
čeni, žal zdavnaj prcpozno, saj smo uničili že skoraj vse rekc in
potoke in bomo morali vsak čas postavljati tovarnc za proizvodnjo
kisika ali pa si nadcti maske. Ali ni vendar čas, da smo sc prebudili,
kar pa nam nekateri tako hudo zamerijo.

Gledc osamosvojitvc Mcdvod in ustanovitvc novc ol čine pa bomo
nastopili z argumenti in branili tisto, kar nam jc bilo dvzcto brcz
njih.

Ivan Vivod, Zgornje Pirniče 94/.;


